
Minnesanteckningar Skolråd Järlåsa skola 

  

Datum: 2023-09-19 

Tid: kl. 17.30-18.30 

Plats: Skolans matsal 

 

Kallade:   

F-klass Kristin Ahrman  

Maja Olvegård 

Boken Therese Karelius  

Isa Lindström  

Eken Matilda Norling 

Malin Anger 

Åk 4 Elisabeth Söderberg 

 

Åk 5 Martin Lithell 

Åk 6 Lina Lindström 

Lärarrepresentant Ella Löfström 

Fritidsrepresentant Pernilla Sundvik 

Rektor Annika Tillander Berg 

 

 

Mötesprotokoll för Skolrådet 23/24 
 

Närvarande: 

Annika Tillander Berg 

Ella Löfström 

Pernilla Sundvik 

Kristin Ahrman 

Maja Olvegård 

Therése Karelius 

Isa Lindström 

Matilda Norling 

Malin Anger 

Elisabeth Söderberg 

Martin Lithell 

 

Dagordning: 

 

Vem skriver minnesanteckningar? Therese Karelius idag. Sedan kommer det att vara rullande 

bland skolrådsrepresentanterna.  

Notering: Viktigt att vi håller den utsatta tiden. 

 

1. Fastställande av dagordning 

- Har alla fått dagordningen skickad till sig? Ja. 

 



2. Föregående skolrådsmöte  

- Infogat från föregående anteckningar: 

”Flöde för skolrådsprotokoll: renskrivs av skolrådsrepresentant, justeras av 

skolrådet, skickas till Annika för ev. justering. Annika skickar för publicering på 

hemsidan”. 

 

Protokoll publiceras på hemsidan. Behöver det förtydligas för andra vårdnadshavare? 

 

Länk skickas ut till övriga vårdnadshavare via mail. 

 

 

3. Nytt läsår & nytt skolråd 

- Vad vill ni att vi tar upp i skolrådet? 

 

Det är viktigt att vi håller isär frågorna, att lyfta blicken utåt, att vi håller oss till 

övergripande skolfrågor och inte fastnar i att diskutera enskilda fall eller specifika 

undervisningssammanhang. Detta kan i stället tas upp med ansvarig klasslärare i första 

hand. 

- Behovet av ämnesinriktade frågor lyfts fram, en rubrik till frågorna. 

Kommentarer? 

 

Frågan kring syftet med skolrådsmöten lyfts fram. Behöver vi formulera ett syfte för 

Skolrådet?  

- Hur ska vi arbeta för att alla barn ska må bra? 

- Hur kan vi arbeta för att samverka för att öka sammanhållningen mellan eleverna i 

skolan? 

o Skoljoggen lyfts fram som ett gott exempel på en aktivitet som bidrar till 

ökad sammanhållning bland eleverna. 

o Vinteraktivitetsdagen med strukturerade och uppstyrda aktiviteter under 

dagen lyfts även fram som positiv. 

 

Det är viktigt för samtliga i skolrådet att skapa ett gott samarbete och dialog mellan 

samtliga parter med barnens bästa i fokus. Vad kan vi göra tillsammans för att det ska 

bli så bra som möjligt för barnen. Vi som är här nu, vad kan vi göra för att komma 

framåt? 

 

Vi behöver hitta konkreta lösningar för organiseringen av skolrådet: 

- Fixardagen med vårdnadshavarna? 

o Förslag; Projekt – Bygga ett vindskydd uppe vid ”hällen”, med grillplats.  

 

Kan det vara ett projekt för Skolrådet att anordna med hjälp av övriga 

vårdnadshavare? 

▪ Material? 

▪ Godkännande från markägare? 

▪ Skolan kan bidra med fika och eventuellt korvgrillning! 

▪ Förslag: Vårdnadshavare får anmäla sig till olika tider. 

▪ Annika skickar bild på vindskydd! 
 

Frågan om befintlig otrygghet kring skolgården lyfts fram. Vad beror det på?  



- Barn som blivit inlåsta ensamma i redskapsboden, barn som slåss och bråkar. Var 

finns personalen? 

Under skoltid finns det en tydlig områdesfördelning mellan personalen.  

- Vilken tid på dygnet upplevs denna otrygghet och bristande synlighet hos 

personalen? 

o Morgonen och eftermiddagarna.  

o Fritids tar med sig synpunkterna om otrygghet och ”personal-klungorna” 

mitt på skolgården. 

o Rutinen är att samtliga personal på fritids ska vara stationerade på olika 

platser runt om på skolgården. 

- Baksidan av gympasalen är påväg bort. Ett staket som man inte kan komma runt. 

Skolan är medvetna om vad som behövs göras och vilka platser som barnen 

upplever som otrygga.  

 

Frågan om kompensation för att skolgården har minskat lyfts fram under mötet. 

- Vad finns att göra på skolan? 

o Bristfälligt material? 

o För stora ytor? 

o Många upplever skolgården som tråkig. 

- Vilka aktiviteter kan skolan erbjuda eleverna dagtid? 

o Organiserade raster med bland annat basket och fotboll. 

o Årskurs 6 får lov att vistas på skolans framsida ensamma. 

o Det finns mycket material i skolans redskapsbod. Hopprep, hinkar, koner, 

osv. 

o Skogen är ett populärt val för många elever under rasterna.  

- Mischa Ring 

o Kan behöva påtryckningar från vårdnadshavare för att få till en förändring 

vad gäller skolgårdens utseende och utformning. 

o Skolan ska få en slags kompensation för att hajgungan plockades bort från 

skolgården. 

- Kan vi vårdnadshavare göra något för att förbättra skolgården för barnen? 

o Förslag: Fixardagen. 

o Med små medel kan vi nog åstadkomma stor förändring. Eller? 

- Frågan om kompensation: 

o Det kommer att ske en demokratisk omröstning på skolan där samtliga 

elever på skolan får vara med och rösta om vilken ”sak” skolan ska få som 

kompensation för att hajgungan försvann. 

 

- Skicka punkter till dagordning så sammanställer Annika och mejlar ut. 

 

Det är viktigt att vi håller oss till dagordningen. Punkter till dagordningen behöver 

skickas till Annika i förväg. 

 

- Skolrådsmöten har varit 2 gånger på ht, 3 ggr på vt.  



- Nästa skolrådsmöte: v. 46 den 14/11 klockan 17:30-18:30. 

 

 

4. Från skolledningen 

 

- Verksamhetsplanens mål 23/24 (Samsyn, Samarbete, studiero, höja 

kunskapsresultaten).  

 

Skolan arbetar parallellt med dessa fyra mål; samsyn, samarbete, studiero samt att höja 

kunskapsresultaten.  

 

Vårdnadshavare har senaste tiden meddelats via mejl när elever inte följer skolans 

trivselregler. Detta har fått positiva resultat och skolan kommer inte att ge vika i det 

här avseendet. 

 

Studiero är något som har diskuterats inom lärarlaget samt vikten av att samtliga 

hjälper till och bidrar till den gemensamma studieron för både elever och personal. 

Detta kommer även kommer att följas upp. Barnen erbjuds hörselkåpor på lektionerna 

som en slags extra anpassning för att underlätta studieron för barnen. Inte en långsiktig 

anpassning förstås, men just nu.  

 

En annan viktig del är att höja kunskapsresultaten, vilket skolan aktivt arbetar med. 

Det har funnits prov på bristande kunskapsresultat. 

 

Utmaningar, exempelvis landsbygdsproblematik som svårt att rekrytera personal och 

att behålla personal lyfts fram som en fråga under mötet. Det är inget som rektor 

upplever, det har funnits ett stort urval av ansökningar vid den senaste 

rekryteringsprocessen av nya lärare. Det finns en befintlig oro bland vårdnadshavare 

kring varför personal väljer att avsluta sin tjänst vid skolan? Varför? 

 

- Utökad tid för arbetslagens arbete med fokus på undervisning och lärande. 

 

Samsyn, samarbete mellan lärarlagen, analysera resultat, diskutera undervisningen. 

Viktigt att samtliga arbetar lika, en samsyn med fokus på undervisning och lärande. 

- Skolinspektionen gör en riktad tillsyn i vecka 46 

 

Detta har varit efterfrågat från skolans sida under lång tid. I det här fallet kommer en 

så kallad ”Riktad tillsyn” att ske. Vilket innebär att Skolinspektionen kommer att se 

över så att skolan följer de utsatta målen, att rutiner finns och efterföljs, att samtliga 

dokument finns tillgängliga och att skolan arbetar utifrån SKA (Systematiskt 

Kvalitetsarbete). Skolan har skickat in rutiner, planer osv. som de är ålagda att följa.  

Information om Skolinspektionens besök kommer att skickas ut till övriga 

vårdnadshavare några veckor innan.  

 

5. Föräldramötet den 5/9-23 

-  Det var väldigt bra att få ett ansikte på personalen, även om det uteblev några namn. 



- Fotograf har tagit bilder på samtliga i personalstyrkan som kommer att synas på 

hemsidan. 

 

6. IBIS-programmet 

 

Frågor, funderingar? 

- Råd från IBIS till vårdnadshavare: ”Ha lite is i magen”. Det kommer att 

ta tid innan resultat syns.  

- Skolan arbetar aktivt med IBIS. 

 

7. Fritidsfrågor 

 

Fritidsmöte den 12/10, information/inbjudan kommer inom kort.  

 

Frågor? 

- Vem kontaktar vi vårdnadshavare om vi upptäcker att det inte finns 

personal på plats på t.e.x. morgonen? 

- Kontakt och samarbete mellan fritids och fritidsklubben? 

o Pernilla kollar upp! 

o Information kommer inom kort. 

 

8. Från Skolrådsrepresentanter  

 

- Klass 6 saknar skolrådsrepresentant. 

 

Klubb 3? 

- Dag ska beslutas om inom fritidslaget. Vad vill vi göra utav de här två 

gångerna? Något specifikt för 3orna.  

Skolsköterska med kuratorsuppdrag? 

- Behovet av att det finns någon slags kuratorsfunktion på skolan? 

- Skolan har 3 extra personal som finns utöver, det finns många vuxna i 

huset att prata med. 

- Det är en ekonomisk fråga. Dela med andra småskolor? 

- Handledande samtal med övrig personalstyrka med psykolog. 

 

Förslag till dagordning till nästkommande möte:  

- Punkter från skolrådsrepresentanter lyfts först.  

 


